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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                  GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ – STARI GRAD 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/3 

URBROJ: 2170/01-09-10-21- 
 
Rijeka, 17.06.2021. 
 
 
 

 
ZAPISNIK S 

22. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 17 lipnja 2021. godine od 17.30 sati u prostorijama MO, Žrtava fašizma 2 

 
 
 

  
Uz sljedeći  

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 21.sjednice  VMO 
2. Organizacija sastanaka s predstavnicima 1. policijske postaje, Državnim Inspektoratom i 

Gradonačelnikom 
3. Džepni park Lešnjak (RPLP VMO za 2021.), informacija i dogovor oko provedbe 
4. Verifikacija Plana prihoda za razdoblje 2022. – 2024. 
5. Informacija i radni dogovor oko pripreme Programa rada za 2022. 
6. Razno 

 
                                                                             

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Juro Perković, Barbara Miletić, Palma Karković Takalić, Ira 
Stefan, Dragica Vukelić, Robert Baus (tajnik MO) 

 
 

AD1 
 
Zapisnik usvojen 
 
AD 2 
Vijećnici su upoznati i suglasni s pokrenutim inicijativama od strane predsjednice VMO za 
organiziranjem sastanaka s Gradonačelnikom, Državnim inspektoratom i predstavnicima 1. pp u 
Rijeci, a vezano za brojne probleme u kvartu.  
Iako je načelnik 1. policijske postaje preporučio da se organizira u vrlo kratkom roku sastanak s 
predstavnicima policije i vlasnicima određenih spornih ugostiteljskih i trgovačkih objekata (burek 
kod „Braće“, caffe bar Tunel, Ina benzinska crpka na Školjiću…), Vijeće je zaključilo da  je bolje 
prvo održati zajednički sastanak s Gradonačelnikom, MUP-om i Inspektoratom, a potom i sa 
vlasnicima/voditeljima navedenih objekata, uključujući i dio njih iz ulice P.R. Vitezovića. 
 
AD 3 
Voditeljica projekta džepni park Lešnjak gđa Dragica Vukelić navela je kako se u prvu fazu radova 
ovog projekta može krenuti već od početka srpnja. Dogovoreno je da se ipak prvo obave 
konzultacije s gđom Dragicom fadljević iz Direkcije za mjesnu samoupravu, kako bi se vidjele i 
eventualne administrativne i druge obveze predsjednice i tajnika MO obzirom da je predlagatelj 
projekta VMO Školjić-Stari grad, kao i obzirom na predstojeću sezonu godišnjih odmora. 
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AD 4 
 
Verificiran je plan prihoda (donacija) za razdoblje od 2022. do 2024. godine u iznosu od 5.000,00 
kn/godišnje 
 
AD 5 
Vijećnici su od strane tajnika kratko upoznati s procedurom, rokovima i okvirom usvajanja 
prijedloga programa rada za 2022. godinu, te su im podijeljeni i pisani materijali. 
Dogovoreno je da se prijedlog Programa rada za 2022. pripremi za narednu sjednicu koja će se 
održati 08. srpnja 2021. u 17:30 sati 
Svi su vijećnici pozvani da u primjerenom roku dostave svoje prijedloge kako bi se materijal mogao 
kvalitetno i na vrijeme pripremiti i formalizirati 
 
AD 5 
Pod točkom „razno“ usvojeni su sljedeći zaključci: 

1. Pokrenuti inicijativu da podaci nakon predstojećeg popisa stanovništva po mjesnim 
odborima koji su ujedno i popisni krugovi budu otvoreni i dostupni kroz sustav Grada 
Rijeke, a radi kvalitetnijeg i svrhovitijeg planiranja i društvenih i komunalnih akcija na razini 
MO-a - Sandra Ivić 

2. Pokrenuti inicijativu da se građane koji žive u pješačkim zonama oslobodi plaćanja gradske 
takse pri izdavanju suglasnosti za ulazak vozila u pješačku zonu, a radi potrebe dovoza 
namještaja, drva, radova u stanu i sl. – Palma Karković Takalić 

3. Uputiti dopis Prometnom redarstvu i na znanje pročelnici OGU za komunalni sustav za 
intenzivniji nadzor prometovanja dostavljača na motociklima kroz pješačke zone u Starom 
gradu (Wolt, Pauza, Glovo…) jer situacija postaje sve gora – Palma Karković Takalić  

4. Pokretanje inicijative za rješavanje niza dodatnih problema u ulici Aldo Colonnello, uz već 
prije definirana – prodoran i iritirajući zvuk pri otvaranju željeznih vrata koja vode iza zgrade 
Rijekatekstil Domusa, zašto se više ne koristi taj prostor iza zgrade za dostavu, kao i 
problem s bukom od uređaja u tom kortilu, te problem pristupa interventnih vozila.  Naime, 
kad se desio jedan požar u tom dijelu vatrogasci nisu mogli pristupiti zbog navedenih vrata 
– Sandra Ivić 

 
Sjednica je zaključena u 19:00 sati. 
 
 
Tajnik MO                                                                                                 Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                              Sandra Ivić 


